
Årsmelding fylkestingsgruppen 2024 

 

2024 er det første året siden 2011 at KrF har sittet i mindretall på fylkestinget.  Under 
valgkampen prioriterte vi skole som vår viktigste sak. Da var det naturlig og konsistent at vi også 
sto fast ved det under forhandlingene. Det nye flertallet har på sin side vært tydelig på at deres 
hovedprioritet var vei.  

Arbeidet i fylkestingsgruppen går veldig bra! Vi har et godt samarbeid og det merkes godt at vi er 
representert i to utvalg. Det gir større kjennskap til saksområdene og større mulighet for å 
profilere KrF. Vi forsøker så langt det er mulig å trekke inn første vara, Knut Johan Singstad. Hans 
kunnskap og erfaring er nyttig for oss og vi verdsetter det. Vi har hatt en samling i år for topp-fem 
på fylkestingslista. Vi har et ønske om å holde kontakt med de som utgjorde toppen av lista for 
både å gi og få informasjon og innspill.  

Samarbeidet med partiene i mindretall er godt. Vi har en avtale med Ap ang. budsjettarbeid som 
har gitt plass i fylkesutvalget. Ut over det har vi ikke noen felles politisk plattform. Vi møte i 
forkant av møter i fylkesting, fylkesutvalg og hovedutvalg. Vi drøfter sakene og går sammen der vi 
finner enighet. Det oppleves konstruktivt, godt og nyttig. Dialog med flertallspartiene har vært 
begrenset og vi antar jo at de må bruke en del tid på å finne sammen og finne «formen». I mange 
saker, særlig innspill til nasjonal politikk, er det viktig at fylkespolitikere finner sammen der vi 
kan. Det vil styrke Trøndelag sin sak.  

Fylkestingsgruppa har god kontakt med fylkeslaget gjennom representasjon og rolle (Johan er 
nestleder) i fylkesstyret. I tillegg deltar vi på Teams-møter med folkevalgte i Trøndelag. Det er en 
effektiv og god måte å få innspill og tilbakemeldinger på. Det er veldig fint å få innspill som vi kan 
ta tak i ved f.eks. å stille spørsmål i fylkesting, fylkesutvalg eller hovedutvalg. På den måten kan 
vi få løftet saker som opptar folk i kommunene. Det vil vi gjerne gjøre mer av! 

Fylkestinget har behandlet en rekke viktige saker.  

- Omorganisering av hovedutvalg. KrF har vært mot å opprette et nytt hovedutvalg for 
klima, beredskap og natur fordi dette er tema som berører mange hovedutvalg og bør 
være gjennomgående 

- Årsoppgjør 2023. KrF prioriterte utstyrsløft for skolene, tilbud til ungdom og 
trafikksikkerhet. 

- Mobilitetsanbud for Trøndelag: buss og båt. 
- Møte og talerett for Ungdommens fylkesutvalg (UFU). KrF støttet en begrenset møte og 

talerett for UFU. 
- Inntaksordning i videregående skole. KrF støttet videreføring av nærskoleprinsippet. Det 

er i tråd med 82% av høringsinnspillene.  
- Handlings- og økonomiplan for 2025-2028. KrF prioriterte videregående skole, 

trafikksikkerhet og tilskudd til Kirkens SOS, ROS (rådgivning om spiseforstyrrelser) og 
LEVE. Investering på Melhus videregående skole må ikke utsettes, men startes opp i 
2026. 

- Innspill til Jordbruksforhandlingene: KrF prioriterte videreføring av inntektsopptrappingen 
og velferdsordninger.  

- Sannhets- og forsoningskommisjonens rapport. KrF erkjenner og beklager 
fornorskningspolitikken som har rammet samer, kvener og skogfinner svært hardt. Vi 



mener rapporten er et viktig kunnskapsgrunnlag og at den viktige oppbyggingen av tillit 
må starte nå.  

- Energistrategi for Trøndelag 2050 

 

Interpellasjoner og spørsmål. 

KrF har reist følgende interpellasjoner: 

- Helhetlig og bærekraftig godstransport i Trøndelag 

 

KrF har stilt spørsmål om 

- Nasjonaljubileet 
- Forskrift om miljøkrav til løyvepliktig drosjetransport 
- Godstransport i by 
- Jøa-ferga 
- Sikringskjøring og trafikksikkerhet 

 

Fylkestingsgruppa setter pris på å bli kontaktet av KrF-ere i hele fylket. Det er nyttig for oss å få 
tilbakemeldinger på saker, innspill fra dere eller bare kjennskap fra lokalt hold om saker som 
vedrører fylket.  


